

**UPDATED: April 2021**

## About Sodexo

Founded in Marseille in 1966 by Pierre Bellon, Sodexo is the global leader in services that improves Quality of Life, an essential factor in individual and organizational performance. Operating in 64 countries, Sodexo serves 100 million consumers each day through its unique combination of On-site Services, Benefits and Rewards Services and Personal and Home Services. Sodexo provides clients an integrated offering developed over more than 50 years of experience: from food services, reception, maintenance and cleaning, to facilities and equipment management; from services and programs fostering employees' engagement to solutions that simplify and optimize their mobility and expenses management, to in-home assistance, children care centers and concierge services. Sodexo's Success and performance are founded on its independence, its sustainable business model and its ability to continuously develop and engage its 420,000 employees throughout the world.

Sodexo is included in the CAC Next 20, ESG80, FTSE 4 Good and DJSI indices.

生活质量与个人及组织的业绩息息相关，而索迪斯正是提高生活质量服务的全球领军企业。自 1966 年皮埃尔·白龙在马赛创立索迪斯以来，公司业务已遍及 64 个国家，每天为 1 亿消费者提供独特的驻场服务、福利与绩效管理服务和个人与家庭服务。50 余年从业经验，索迪斯为客户提供完善的一体化服务：从餐饮服务、前台接待、设施维护与清洁，到设施设备管理；从促进员工参与度的服务和项目到简化和优化员工流动率和费用管理的解决方案，到家庭援助、儿童保育中心和礼宾服务。索迪斯的成功与业绩源于其独立性、可持续商业模式以及不断发展并激励全球 42 万名员工的能力。

索迪斯被列入 CAC Next 20 指数、ESG80 指数、富时社会责任指数和道琼斯可持续发展指数。

## Key figures

- **19.3 billion** euros in Fiscal 2020 consolidated revenues
- **420,000** employees as at August 31, 2020
- **No.1** France-based private worldwide employer
- **64** countries
- **100 million** consumers served daily
- **8.1 billion** euro in market capitalisation (as at October 30, 2020)

## 索迪斯关键数据

- 2020 财年合并营收 193 亿欧元
- 截至 2020 年 8 月 31 日，共有 42 万名员工
- 全球最大的法国私人雇主
- 业务遍及 64 个国家
- 每天向 1 亿消费者提供服务
- 市值高达 81 亿欧元(截至 2020 年 10 月 30 日)